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Írásbeli választ igénylő kérdés

Mi«

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor

Vidékfejlesztési Miniszter Urhoz :

„A parlagfűvel kapcsolatos stratégiáról”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

2011 . április 27-én a Fenntartható fejlődés bizottsága parlagfű témájában ülésezett . Az ülésen beszámoltak az

ügyben illetékes minisztériumok - a Vidékfejlesztési Minisztérium, a Nemzeti Er őforrás Minisztériuma és a

Nemzetgazdasági Minisztérium -, az Allergia-parlagfű kerekasztal társelnökei, képviselői és Dr. Fülöp

Sándor, a jövő nemzedékek országgyűlési biztosa. Az ülésre továbbá meghívást kapott a témában érintett

Egészségügyi- és Mezőgazdasági Bizottság, melynek tagjai szintén elmondták véleményüket a parlagfűve l

és annak káros hatásival kapcsolatosan . Végül a résztvevő civilek, egyesületek tehették fel kérdéseiket .
A Vidékfejlesztési Minisztérium tájékoztatásában elhangzott, hogy elmúlt év szeptemberében eg y
munkacsoport jött létre, mely többek között a hatósági eljárásrendet vizsgálja, javaslatokat fogalmaz meg,

stratégiát alkot parlagfű témájában . Az említett bizottsági ülésen a résztvev ők kezdeményezték, a

Vidékfejlesztési Minisztérium munkacsoportjának kibővítését .
Továbbá a rendelkezésre álló információk alapján a szóban forgó stratégia elfogadásra került vagy legalábbis

a napokban elfogadásra fog kerülni .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Hogyan áll a parlagfűvel kapcsolatos stratégia?
Sikerült-e beépíteni a stratégiába a bizottsági ülésen elhangzott javaslatokat ?

- A stratégia alapján mi a minisztérium elképzelése a probléma kezelésére a 2011-es évben é s

hosszútávon?
Kibővítik-e a minisztérium munkacsoportját a társminisztériumok, önkormányzatok, civilek

képviselő ivel ?

Ezúton is emlékeztetem, hogy parlagfű témájában újra ülésezni fog a Fenntartható fejl ődés bizottsága,

melynek tervezett időpontja : május 25 . A szoros határidőre azért is van szükség, hogy a 2011-es évben, még

a szezont megelőzően, kézzelfogható eredmények tudjanak születni a parlagfű elleni védekezés terén . Bízom

benne, hogy a bizottsági ülésen minden nyitott kérdésre kielégítő választ fogunk kapni az Önök részérő l, és

legkésőbb az említett rendezvényen megismerhetjük a minisztérium rövid- és hosszú távú stratégiáját a

parlagfű problémájának kezelésére . Végül kérem Miniszter Urat, hogy írásbeli kérdésemre vonatkoz ó
válaszát legkésőbb május 23-ig szíveskedjen megküldeni részemre, hogy annak tartalmát a bizottsági ülés t

megelőzően megismerhessem .
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Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2011 . május 11 .
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